
Raadadviescommissie Welzijn
(18491\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : dinsdag 19 mei 2015
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), de heer G.J. van Weelden (raadslid SGP), de
heer H.P. van Tuijl (burgercommissielid SGP), de heer C.F. van Wendel de Joode
(raadslid VN), P.A.J. van Zoest (burgercommissielid VN), mevrouw P. van Kuilenburg
(raadslid GBN), mevrouw T.G.W. van der Markt (burgercommissielid GBN), de heer
drs. S.L.T.A.J. Nouwens (raadslid VVD), mevrouw W.H. Hooijer-Horstman (burger-
commissielid VVD), de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA), mevrouw P.M. Scheffers-
van Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer R. van de Wardt (raadslid PvdA), de
heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer drs. J. Krook (wethouder), de heer J.
Andriesse (wethouder), de heer T. Kool (wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert
(wethouder).

Afwezig : de heer A.H. van Wijk (raadslid VVD) en mevrouw K. Olofsen (burgercommissielid
PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is 
een bericht van verhindering binnengekomen van mevrouw Olofsen (PvdA) en de 
heer Van Wijk (VVD), hij wordt vervangen door de heer Nouwens (VVD).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De raadsgriffier meldt dat het college graag een raadsvoorstel aan de agenda 
toevoegt over de toekenning van een projectsubsidie aan de Corsoclub Neerijnen.
De voorzitter vraagt de commissieleden of zij hier bezwaar tegen hebben.
Na discussie gaan de commissieleden akkoord met agendering van het raadsvoorstel.
De voorzitter stelt voor om het dan te agenderen als agendapunt 6.3.

De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 14 april 2015, 
inclusief Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Welzijn

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.
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5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Welzijn als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel tot het indienen van een Zienswijze op de jaarstukken 2014 GGD-
Gelderland Zuid (2015-04-17833)

Raadsbesluit:
a) aan het dagelijks bestuur van de GGD-GZ inzake de jaarrekening 2014 de 

zienswijze kenbaar te maken dat, 
1) naast het terug te betalen bedrag van € 667.000,00: 
2) eveneens het voorgestelde te reserveren bedrag voor vakantiegeld ad.       

€ 475.000,00 terugbetaald wordt aan de deelnemende gemeenten en
3) daarnaast het voorgestelde te reserveren bedrag voor Wmo-toezicht ad.    

€ 125.000,00 terugbetaald wordt aan de deelnemende gemeenten.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot toekenning van de bedragen voor 2015 uit de baten van Stichting Varik's 
Belang (2015-04-18462)

Raadsbesluit:
a) akkoord te gaan met de toekenning van de bedragen voor toekenning, 

afwijzing c.q. de opmerkingen, conform bijlage 1:
◦ aan de verenigingen en instellingen in Varik en Heesselt € 76.420,00
◦ voor presentiegelden commissieleden € 312,80
◦ totaal een bedrag van € 76.732,80.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.3 Voorstel tot instemming met het éénmalig beschikbaar stellen van een projectsubsidie 
aan de Stichting Corsoclub Neerijnen (2015-04-20755)

Raadsbesluit:
a) in te stemmen met het éénmalig beschikbaar stellen van een projectsubsidie 

van € 10.000,00 aan de Stichting Corsoclub Neerijnen voor het geschikt 
maken van de nieuwe accommodatie;

b) het bedrag van € 10.000,00 ten laste te brengen van het voordelig resultaat uit 
de verkoop van de gemeentewerf en

c) het vaststellen van de begrotingswijziging 2015-4.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
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• commissieleden

Van de mededelingen is in deze vergadering geen gebruik gemaakt.

8. Rondvraag

De heer Hakkert vraagt naar de stand van zaken m.b.t. een winkelvoorziening in 
Varik-Heesselt.
Wethouder Krook antwoordt dat er momenteel burgerinitiatieven gaande zijn, 
waarbij men zich oriënteert op een geplaatste winkelwagen, de supermarkt nieuw 
leven inblazen met vrijwilligers of een boodschappenservice. Ook heeft men het 
college benadert met het verzoek om een weekmarkt te krijgen in Varik-Heesselt. Het 
college heeft dit verzoek in beraad.

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt naar de werking van de opplussubsidie. Hiervoor 
is een verordening aangenomen door de raad, maar kennelijk mag je daarvan geen 
gebruik maken bij het veranderden van een bad naar een inloopdouche? Ook wordt in 
de begeleidende brief alleen gesproken over woningstichting De Kernen, terwijl we 
toch ook De Goede Woning in Haaften nog hebben. Waarom wordt alleen De Kernen 
dan genoemd?
Wethouder Kool antwoordt dat de opplussubsidie eigenlijk een stimuleringsverhaal 
is, waarvan gebruik kan worden gemaakt ter verbetering van woningen ter 
bevordering van het gebruik. Denk o.a. aan valpreventie. Er zijn dus keuzen gemaakt 
bij de vaststelling van de verordening, waarvoor de opplussubsidie wel en niet 
verleend kan worden. Maar we zullen in het najaar deze eigen verordening nog eens 
tegen het licht houden. Wellicht kan een inventarisatie plaatsvinden via het sociaal 
team Neerijnen.

Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat de nieuw geplaatste lichtmasten in Est weer 
deels zijn afgezaagd en dat er burgers zijn die geen brief hebben ontvangen, terwijl 
wel de lichtmasten voor hun huis in de straat zijn veranderd?
Wethouder Kool geeft aan dat er een plan voor het aanbrengen van de 
oriëntatieverlichting is opgezet, die in de raad is goedgekeurd. Binnen de bebouwde 
kom betekent dit dat de nadruk ligt op sociale veiligheid en buiten de bebouwde kom 
vooral verkeersveiligheid. Via de informatierubriek in de krant en de website van de 
gemeente, alsmede brieven huis-aan-huis aan bewoners buiten de bebouwde kom (in 
het buitengebied) is hierover gecommuniceerd. Helaas zijn daarbij enkele bewoners 
vergeten, die wellicht nog wel aan een straat woonden waar de oriëntatieverlichting is 
aangebracht maar dan net binnen de bebouwde kom wonen. Spijtig is het zeker, maar 
ook deze bewoners hadden op de hoogte kunnen zijn van de veranderingen. 
Reagerend op de briefschrijver, die mevrouw Van Kuilenburg bedoeld, kan hij 
melden dat die ingekomen brief geagendeerd staat op de lijst ingekomen stukken 
voor de raad van 9 juli. De raad kan dan zelf aangeven of hij vindt dat er 5 
lantaarnpalen terug geplaatst moeten worden.
Mevrouw Hooijer vult aan dat ook zij heeft vernomen dat er veel vragen en onrust is 
bij bewoners, zowel binnen als buiten de bebouwde kom over de sociale 
(on)veiligheid. Ze verzoekt het college hier aandacht voor te houden.
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Toezegging

Toezegging

Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan dat er nog steeds overlast is van jeugd nabij de 
skatebaan in Haaften ter hoogte van de overnachtingshaven. Welke maatregelen zijn 
al genomen en wat gaat het college hier nog aan doen?
Wethouder Krook zegt toe dit schriftelijk te zullen beantwoorden.

Mevrouw Hooijer geeft aan dat een onderzoek van de Hogeschool Utrecht aangeeft 
dat er 22 personen worden uitgesloten voor de schuldhulpverlening. Is hier in 
Neerijnen een beleidsplan voor? Hebben wij inzicht in het aantal verzoeken in 
Neerijnen en wat is gemiddeld de wachttijd?
Wethouder Krook geeft aan deze vragen schriftelijk te zullen beantwoorden.

De heer Van Zoest geeft aan dat het “landelijk” zo hier en daar nogal een probleem is 
met de keukentafelgesprekken voor de thuiszorg. Zijn alle gesprekken in Neerijnen al 
gevoerd en zo niet, wat is de gemiddelde wachttijd?
Wethouder Krook zegt dat er in Neerijnen geen wachttijden zijn en dat de 
gesprekken inderdaad zijn gevoerd.
De heer Van Zoest vult zijn vraag aan: of uit die gesprekken ook problemen naar 
voren zijn gekomen, verwijzend naar het doorvoeren van de kortingen op hulp in de 
huishouding maar ook in het verlenen van mantelzorg. Zijn hierdoor al mensen in de 
problemen gekomen?
Wethouder Krook zegt dat niemand langs de zijlijn staat en dat er in die gesprekken 
ook goed gekeken wordt naar de individuele situatie van de hulpvrager. Zo hier en 
daar leidt dat wel tot een korting op het aantal uren, maar daar staat een effectievere 
schoonmaak tegenover.
Mevrouw Van Kuilenburg meldt dat er in de verslaglegging na zo'n gesprek vaak 
niet de aangeboden hulp en/of het aantal uren vermeld staat, kan dat worden 
verbeterd?
Wethouder Krook geeft toe dat het communiceren over de wensen van de 
hulpbehoevende in relatie tot het aanbod van de hulp kan worden verbeterd, daar 
spelen we actief op in.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.25 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 
van 23 juni 2015

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C. Nijhoff
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